
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 21. januar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål E
Finder ministeren, at det er rimeligt, at boligområder som eksempelvis 'Solbakken' på Fyn
ender på den hårde ghettoliste, fordi man bruger uaktuelle tal, og vil ministeren endvidere
begrunde, hvorfor der ved vurderingen af, om et boligområde skal forblive på listen over
særligt udsatte boligområder, ikke også benyttes aktuelle tal, eksempelvis tal indsamlet
indenfor det sidste halve år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand

1/1

Boligudvalget 2020-21
BOU Alm.del -  Samrådsspørgsmål E

Offentligt


